
Rada Gminy w Orońsku 

Protokół nr LXVII/2023 

LXVII sesja w dniu 16 stycznia 2023 r. 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Obrady LXVII sesji Rady Gminy w Orońsku otworzył o godz. 15:00 Przewodniczący Rady 

Gminy w Orońsku Pan Sylwester Różycki witając radnych, Zastępcę Wójta Pana Józefa Bakułę 

oraz wszystkich obecnych. Obrady zakończono o godz. 15:28 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Renata Bączek  

2. Karol Białas 

3. Małgorzata Burek 

4. Maria Gajewska 

5. Wiesława Kaczyńska 

6. Mariusz Mirecki 

7. Sylwester Różycki 

8. Adam Stańczyk 

9. Ewelina Suligowska 

10. Katarzyna Taras 

11. Monika Wiecheć 

12. Mariusz Wojcieszak 

13. Artur Zasada 

14. Bogdan Zdon 

Nieobecni: 

1. Maria Deja 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy na protokolanta obrad powołał Panią Martę Gruszczyńską. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są jakieś wnioski o zmianę porządku obrad. 



Głosowano w sprawie: Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Renata Bączek, Karol Białas, Małgorzata Burek, Maria Gajewska, 

Wiesława Kaczyńska, Mariusz Mirecki, Sylwester Różycki, Adam Stańczyk, Ewelina 

Suligowska, Katarzyna Taras, Monika Wiecheć, Mariusz Wojcieszak, Artur Zasada, Bogdan 

Zdon NIEOBECNI (1) Maria Deja 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że między sesjami wpłynęły następujące pisma: 

a) pismo od Marszałka Województwa Mazowieckiego w sprawie programów wsparcia na 2023 

rok; 

b) pismo do wiadomości dotyczącego uwag bezpieczeństwa dzieci bawiących się na placu 

zabaw; 

c) pismo Przewodniczącego Rady Gminy do Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z prośbą 

o analizę wypowiedzi Pani Skarbnik Gminy Diany Czubek z sesji XLIX z dnia 30.09.2021 

roku; 

d) pismo do wiadomości, wniosek Pana Radnego Bogdana Zdona z prośbą o złożenie wniosku 

do Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2023 na dofinansowanie 

budowy altany na placu zabaw w miejscowości Bąków; 

e) pismo Przewodniczącego Rady Gminy do Przewodniczącego Komisji Finansowo-

Budżetowej informujące o terminie wydania ostatecznej opinii w sprawie projektu budżetu 

na 2023 rok; 

 

4. Informacje na temat interpelacji i zapytań jakie wpłynęły do Przewodniczącego Rady 

Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że między sesjami nie wpłynęły żadne zapytania 

i interpelacje. 

 

5. Informacje Wójta Gminy za okres między sesjami. 

Pan Józef Bakuła Zastępca Wójta Gminy Orońsko przedstawił informacje z działalności między 

sesjami: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado w tym okresie, w sumie dwóch tygodni, 

zajmowaliśmy się głównie: z jednej strony porządkowaniem spraw w Gminnym Ośrodku Pomocy 



Społecznej, bo sytuacja była taka, że Pani Kierownik naskładała nam wniosków o nagrody za te 

wszystkie dodatki, które realizowaliśmy, rzeczywiście GOPS to realizował w imieniu Wójta 

Gminy. I tam było sporo pracy. Tyle tylko, że te pieniądze, rządowe pieniądze, przysyłane nam 

na wszelkiego rodzaju dodatki miały 2 % przeznaczone na wynagrodzenia pracowników, którzy 

to robią. W związku z tym, jakby błędem było próba przyznawania nagród, kiedy są rządowe 

pieniądze na to. Myśmy to – ja osobiście nawet – Pani Kierownik Starzykowej próbowałem 

uświadomić, bo jak przyszła z wnioskiem o nagrody, dość wysokie nagrody zapytałem jakie ma, 

ile ma pieniędzy na nagrody, jaki ma fundusz na nagrody – nie wiedziała. Trudno to było nawet 

sprawdzić, bo nie było i nie ma w dalszym ciągu Pani Skarbnik, więc mówię ja się nie podpiszę 

pod nagrodami dopóki nie będę wiedział czym dysponujemy, no bo jak przekroczę fundusz to 

co? A że źródło finansowania było inne i z pieniędzy spoza budżetu Gminy, pieniędzy rządowych, 

to kiedy Pani Starzyk zabrakło powołaliśmy pełniącą obowiązki Kierownika GOPS’u i n starcie 

zwyczajnie pomogliśmy przygotować dokumenty. Ta Pani miała rozeznać za zadanie kto co robił, 

ile na to czasu poświęcił, ale do tego trzeba było przygotować zakres czynności, które robił 

dodatkowo. Dopiero na podstawie zakresu czynności i okresu w jakim działał w tym zakresie 

można było przyznawać dodatki. Na tym żeśmy się skupiali. Wykorzystaliśmy te 2 % - część 

z tych pieniędzy przeznaczyliśmy na zakup materiałów typu papier jakiś tam, inne rzeczy 

niezbędne do funkcjonowania GOPS’u. I drugim kierunkiem działań był budżet, bo na pewno 

będziemy wnosić o pewne zmiany w budżecie. Ale w związku z tym, że mamy pozytywną opinię 

RIO, nie będziemy go od nowa tworzyć, bo trzeba by było od nowa opinię RIO, a wtedy na pewno 

nie zmieścilibyśmy się w terminie no i pewnie budżet by nam – na 100 % budżet by nam zrobiło 

RIO, a wtedy niemielibyśmy na niego żadnego wpływu. My ze swej strony tej merytorycznej 

odbyliśmy już takie spotkanie kilku osób, które inwestycjami się zajmują i przygotowaliśmy 

jakby kolejność inwestycji, które będziemy chcieli w tym budżecie zmieścić. Oczywiście to na 

podstawie dotychczasowego projektu, to nie jest wymyślanie jakiś nowych, innych zadań. 

A jutro, pojutrze najpóźniej będzie gotowa Pani Skarbnik. Ona pracowała nawet w sobotę, żeby 

porobić to, co jest tam potrzebne. Będzie miała rozeznanie co będziemy w stanie sfinansować 

i wtedy nasza propozycja będzie szła w tym kierunku, że proponujemy taki budżet i ewentualnie 

zapisujemy w kolejności ważności – to już jak Państwo uznacie – kolejne inwestycje, które 

ewentualnie zrealizujemy z oszczędności tegorocznych. Znaczy z ubiegłego roku, 2022. 

Bo spodziewamy się, że takie oszczędności będą, ale dopóki ich nie mamy policzonych – 

a policzone będą dopiero jak się bilans zrobi, to gdzieś tam przełom lutego i marca, nawet marzec 

– to ustalicie Państwo ewentualnie kolejność w jakiej będziemy wprowadzać te dodatkowe 

inwestycje. I na tym skupialiśmy w ciągu tych dwóch tygodni. Dziękuję bardzo. 



Pan Sylwester Różycki: Dziękuję. Dziękuję za rzeczowe sprawozdanie. Czy ktoś chciałby zadać 

pytanie? 

 

6. Przedstawienie sprawozdań z posiedzeń Komisji Rady Gminy w Orońsku w okresie między 

sesjami. 

1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 05.01.2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i petycji Pani Monika Wiecheć poinformowała: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Sekretarzu Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotkała 

się 5 stycznia. Analizowała skargę na Wójta Gminy Orońsko w związku z niewykonaniem przez 

niego czynności zakazanych prawem polegających na zapewnieniu dostępu do danych 

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie 

z obowiązującymi przepisami. Komisja w załączeniu przekazuje projekt uchwały w sprawie. 

Zgodnie z przepisami organ Gminy w przeciągu 30 dni musi przekazać kompletne akta sprawy 

do sądu. Dziękuję bardzo. 

2. Komisja Rewizyjna z dnia 16.01.2023 r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Małgorzata Burek poinformowała: Panie 

Przewodniczący, Panie Sekretarzu Komisja odbyła się dzisiaj. Analizowaliśmy dokumentację – 

w zasadzie to nie ma żadnych dokumentów, ponieważ Kierownik nie przygotował – placów 

zabaw w sołectwie Chronów-Kolonia Górna, Dobrut i Krogulcza Mokra. I w Krogulczy Mokrej 

ten znikający plac zabaw jak do tego doszło? Ponieważ wszystkie place zabaw były realizowane 

na zgłoszenie w Starostwie Powiatowym, a ten wyjątkowo Starostwo jakby nie zgodziło się na 

zgłoszenie, tylko trzeba było zrobić projekt, tak, normalny. No i na skargę… 

Pan Józef Bakuła: Pozwolenie na budowę. Trzeba było zmienić wystąpienie. 

Pani Małgorzata Burek: Pozwolenie na budowę. Właśnie tutaj proszę, żeby mnie Pan poprawiał. 

O pozwolenia na budowę. I w związku z tym, iż sąsiedzi jakby, była skarga sąsiadów, że się nie 

zgodzili na pozwolenie, ponieważ by to pomniejszało ich działkę, tak? O 10 metrów. Tak? Z tego 

co rozumiem. Więc trzeba było zdemontować ten plac zabaw, a musiał być zrobiony do końca 

roku, ponieważ to były pieniądze z MIAS’u i trzeba było to zrobić do końca roku. 

Pan Sylwester Różycki: Chyba nie było. Nie było z MIAS’u. 

Pani Małgorzata Burek: Nie z MIAS’u? 

Pan Józef Bakuła: To było chyba z funduszu sołeckiego. 

Pani Małgorzata Burek: Więc urządzenia są złożone w bezpiecznym miejscu i Gmina wnioskuje 

o dalszy ciąg, dać pozwolenie na budowę, gdzie będzie tam plac zabaw. Takie mam informacje. 

Następnie analizowaliśmy plac zabaw w Dobrucie. Tam również, ten plac zabaw był tak 

zainstalowany na takiej powierzchni, ponieważ tam była kwota 26 000 z sołectwa na wyrównanie 



tej ziemi, jak był tutaj Pan Kierownik mówił, że nie dostał tych pieniędzy, nie miał za co. Trzeba 

było właśnie zamontować te urządzenia, bo to właśnie tam były, tak? Z MIAS’u? 

Pan Józef Bakuła: Tak. 

Pani Małgorzata Burek: Do końca roku. Tutaj mamy obietnicę, że będzie wyrównane, wszystko 

zrobione pod tymi urządzeniami jak tylko będzie na to pogoda i no miejmy nadzieję, że się 

wszystko skończy dobrze, bo to jest taka trochę kompromitacja nie tylko dla, dla wszystkich 

chyba nas. No i następnie jeszcze analizowaliśmy w Chronowie-Kolonia Górna urządzenia, ale 

to już są poprawione. I jeszcze mieliśmy pismo, analizowaliśmy pismo od Przewodniczącego 

Rady. Złożył na Komisję Rewizyjną. Ja może sobie odczytam: „Przewodniczący Rady Gminy 

w Orońsku zwraca się o analizę wypowiedzi Skarbnik Gminy Pani Diany Czubak z sesji 

z 30.09.2021 roku”. I tu teraz cytuję: „Mogę jeszcze w ramach uzupełnienia do uchwały? 

Ja powiem tak: ja dziękuję bardzo za przegłosowanie uchwał zmian w budżecie i w tym miejscu 

również chciałabym przeprosić za mój błąd, oczywisty błąd, dokonany, tak? Ponoszę tego 

konsekwencje jak najbardziej – ja powiem tak: ambicjonalne, jak najbardziej chyba boli. 

Służbowych jak najbardziej też się poddaję tutaj konsekwencjom. Ale co chcę powiedzieć – bo 

wiem, że to jest nagrywane i każdy to sobie później klika wiele razy – ale nie wyobrażam sobie, 

żebym była kopana, poniżana w związku z moim błędem. Najzwyczajniej w świecie, po prostu. 

I też sobie nie wyobrażam, żeby były pewne sytuacje i decyzje na mnie wymuszane, czy 

przeklepywane. Dlatego jak najbardziej przepraszam i mówię – wszystkie konsekwencje jak 

najbardziej jestem w stanie ponieść, jestem osobą dorosłą i w pełni tego świadomą. Dziękuje 

bardzo.” I tu ustaliliśmy z Komisją Rewizyjną, że będziemy analizować jeszcze to pismo. Także, 

to wszystko. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie VIII Wydział 

Zamiejscowy w Radomiu skargi Pani AW na bezczynność Wójta Gminy Orońsko 

w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających 

na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa; 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do projektu uchwały, ponieważ 

Przewodnicząca Skarg, Wniosków i Petycji już przedstawiła uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 

VIII Wydział Zamiejscowy w Radomiu skargi Pani AW na bezczynność Wójta Gminy Orońsko 

w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na 



zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Renata Bączek, Karol Białas, Małgorzata Burek, Maria Gajewska, 

Wiesława Kaczyńska, Mariusz Mirecki, Sylwester Różycki, Adam Stańczyk, Ewelina 

Suligowska, Katarzyna Taras, Monika Wiecheć, Mariusz Wojcieszak, Artur Zasada, Bogdan 

Zdon NIEOBECNI (1) Maria Deja 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LXVII/334/2023 Rady Gminy w Orońsku z dnia 

16 stycznia 2023 r. w sprawie: przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Warszawie VIII Wydział Zamiejscowy w Radomiu skargi Pani AW na bezczynność Wójta 

Gminy Orońsko w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, 

polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Wolne wnioski. 

Pan Karol Białas: Panie Sekretarzu mam takie pytanie: po ostatniej Komisji 29 grudnia tam 

pytałem się Pana Kierownika czy byłaby taka możliwość sprawdzenia tej drogi w Krogulczy 

Suchej (Kaczenica), ponieważ po każdym deszczu – to jest droga nr 123 Krogulcza Sucha. 

Pan Józef Bakuła: Sprawdzenia, to znaczy poprawienia powinno być? 

Pan Karol Białas: Poprawienia. Najpierw to niech by ktoś pojechał, zobaczył czy w ogóle do 

ostatniego mieszkańca da się dojechać, bo z tego co wiem to Pani listonosz i też inni urzędnicy, 

paczki nie paczki przychodzą do mnie na Krogulcze pod numer 13, a nie pod 59. Są niektóre 

osoby, które mają tam dotrzeć, nie mają możliwości. Dojeżdżają do asfaltu i zatrzymuje się, dalej 

nie idą. Tam był przekazany fundusz wiejski na przyszły, na ten rok na utwardzeniem tej drogi 

kruszywem i też było, żeby ją wyprostować prawnie, uregulować prawnie. 

Pan Józef Bakuła: Tyle co mogę obiecać na gorąco, to tam na pewno pojedziemy. Sam chętnie 

pojadę, sprawdzę to. Z Kierownikiem oczywiście. I będziemy w stanie no za dwa, trzy dni 

odpowiedzieć co się z tym fantem da zrobić. 

Pan Karol Białas: Najlepiej to… 

Pan Józef Bakuła: Myślę, że trzeba poprawić. 



Pan Karol Białas: Najlepiej jakby było tak przejechać się tam po każdym deszczu jaki jest dostęp. 

Mieszkańcy po prostu mają ciężko mają stamtąd się wydostać. Mówię, listonosz przyjeżdża do 

mnie. 

Pan Józef Bakuła: Nie mam powodów, żeby Panu Radnemu nie wierzyć. 

Pani Ewelina Suligowska: Jeszcze taka uwaga do łatania dziur, że dzisiaj widziała, że łatali dziury 

jak jest woda znowu w asfalcie, znowu się będą z nas… 

Pan Józef Bakuła: Ale kto? Nasi? 

Pan Artur Zasada: Na Osiedlowej. 

Pani Ewelina Suligowska: Na Osiedlowej. Tam nagrywałam też. Czy to ma sens, żeby później 

znowu jest na facebooku, bo najczęściej tam teraz się to odbywa, śmieją się z nas, że znowu 

w deszcz łatamy dziury, a później będziemy to samo mieć. Taka uwaga kto tam wysyła w ogóle 

pracowników w taką pogodę. 

Pani Małgorzata Burek: Bo dzisiaj byłam właśnie też u Pana Starosty, tutaj też może taka rada 

jest dla wszystkich radnych a propos dróg powiatowych, że jednak to radni musza wychodzić 

z inicjatywą, tak samo budżetu tutaj gminnego, że ja też tu w zasadzie nie ma konsultacji 

z Wójtem. Wójt a propos mojej miejscowości zaproponował 30 000 na projekt w Gozdkowie. 

Gdzie jest droga, przejezdna itd. Ja też tu właśnie chce to powiedzieć na wizji, że jednak że nie 

droga w Gozdkowie, droga w Zaborowiu i chcę żeby te pieniądze były zabezpieczone nie 30 000 

na drogę, która już jest, jest utwardzona, wiele lat tam były kładzone pieniądze z funduszu 

sołeckiego i te pieniądze, żeby były przekazane na drogę 4021 Łaziska-Zaborowie-Ziomaki i to 

będzie taki początek. A drugi mój wniosek, żeby jednak władza Gminy siedziała przodem, po 

prostu przodem do kamer. Nie wiem jak to, Panie Przewodniczący, nie wiem jak to zrobić. 

Pan Sylwester Różycki: Może tu koło mnie. 

Pani Małgorzata Burek: Bo to jest po prostu, tez miałam kilka takich pytań i zapytań – mój 

wniosek. 

Pan Sylwester Różycki: To tak w gwoli informacji – 23 stycznia odbędzie się Komisja właściwa 

do spraw Budżetu, Pan z pewnością już wysłał zaproszenia i biuro Rady wysłało do 

Przewodniczących, tak? 

Pan Bogdan Zdon: Tak. 

Pani Ewelina Suligowska: 23’go? 

Pan Sylwester Różycki: Stycznia. 

Pani Ewelina Suligowska: A o której godzinie? 

Pan Bogdan Zdon: 12. Przewodniczący Komisji. 

Pan Sylwester Różycki: Ale kto chce to też również może przyjść. 

Pan Artur Zasada: Kto chce też może przyjść, tak? 



Pan Sylwester Różycki: Tak. 

Pan Sylwester Różycki: Czy są jeszcze jakieś zapytania? 

Pani Ewelina Suligowska: Ja tak może Sekretarza, chociaż to do budżetu, czy tam w budżecie 

bardzo dużo się zmieniało co do kwestii tego, który otrzymaliśmy? Jest Pan w stanie coś teraz 

powiedzieć? 

Pan Artur Zasada: Już chyba jest nowy, tak? 

Pan Józef Bakuła: Nie, jeszcze nie powiem z tego względu, że sam nie mam jeszcze tych danych. 

Dlatego Pani Skarbnik siedziała całą sobotę tu w pracy, żeby jak najwięcej mieć informacji. I tak 

jak mówię, to co zdołamy zmieścić, to zmieścimy, natomiast później będziemy Państwa prosić, 

żebyście ustalili jakby kolejność zadań, czyli ważność, w jakiej kolejności, które dla Państwa jest 

ważniejsze przedsięwzięcie, żeby to umieszczać. Mam nadzieję, że niewiele. Na pewno, powiem 

tak, że z tych planowanych pieniędzy, na które już zrobiłem lokatę, potem musiałem ją wycofać, 

bo nie było pokrycia na zapłacenia za inwestycje w 2022 roku, wykorzystaliśmy około 800 000 

złotych. Więc jeśli nie znajdziemy oszczędności, a przynajmniej w tej chwili nie będziemy mieli 

wiedzy o niej, to o tyle trzeba będzie zmniejszyć.  

Pan Karol Białas: Jeszcze jedno pytanie mam, Panie Sekretarzu czy można by było skoro mamy 

umowę między Ochotniczą Strażą Pożarną w Krogulczy i Gminą, to przekazanie tego budynku 

pod dzierżawę na ten… 

Pan Józef Bakuła: W nieodpłatne użytkowanie. 

Pan Karol Białas: Zostało ostatnio zdemontowane stare ogrodzenie, które leży zaraz przy bramie. 

I tam niektórzy mieszkańcy prosili o zapytanie się, czy byłaby możliwość, żeby to Urząd Gminy 

sprzedał na złom, to stare ogrodzenie, a mieszkańcy by zakupili krzewy, żeby nasadzić wzdłuż 

nowego ogrodzenia. 

Pan Józef Bakuła: Za te pieniądze? 

Pan Karol Białas: Za te pieniądze pozyskane z tego ogrodzenia. Bo to ogrodzenie teraz stoi tak, 

że dzieci chodzą do szkoły i to jest bardzo niebezpieczne 

Pani Ewelina Suligowska: Ale może wejść Gmina aż tak … 

Pan Sylwester Różycki: To Pan Sekretarz już sobie porozmawia. 

Pan Karol Białas: Ale budynek jest przekazany praktycznie umową, także myślę, że to będzie 

chyba najrozsądniejsze podejście. 

Pan Adam Stańczyk: Mam jeszcze prośbę do Pana Sekretarza, żeby jeżeli ta Pani księgowa, Pani 

Skarbnik policzy te wszystkie pieniążki i co wejdzie do tych inwestycji na ten rok, żebyśmy 

dostali to przed Komisją Budżetową na nasze maile, czy to na sesję. Żebyśmy wiedzieli po prostu 

na czym stoimy, żebyśmy się nie dowiedzieli w dniu Komisji, że mamy projekt nowy, tak? 



Pan Józef Bakuła: Proszę Państwa, ja to rozumiem. Dostaniecie najszybciej jak to będzie 

możliwe. Naprawdę. 

Pan Adam Stańczyk: Ale żeby to nie było w poniedziałek… 

Pan Józef Bakuła: Ja mam nadzieję, że na temat budżetu będziemy rozmawiać jutro, bądź pojutrze 

z Panią Skarbnik, więc już kolejnego dnia będę mógł wysłać taką informację. Bo my, mówię, od 

strony merytorycznej jesteśmy przygotowani do tego, kwestia skonfrontowania tego ze stroną 

finansową. I tyle. 

Pan Adam Stańczyk: No ja to rozumiem, dlatego proszę, żeby to było… 

Pan Józef Bakuła: Dobrze, przyjmuję to… 

Pan Adam Stańczyk: Żebyśmy my też nie byli postawieni tak albo ręka w górę… 

Pan Józef Bakuła: W ostatniej chwili. 

Pan Adam Stańczyk: … albo ręka w dół, nie wiadomo o co chodzi. 

Pani Małgorzata Burek: Jeszcze może jedno pytanie, na kiedy konkretnie jest planowane 

przyjęcie budżetu? Czy już jest jakiś wstępny? 

Pan Sylwester Różycki: To opinia właściwa. Opinia właściwa i 7 dni od opiniowania podczas 

Komisji właściwej Wójt przedkłada projekt uchwały do budżetu, do biura Rady. 

Pani Małgorzata Burek: Mamy czas do kiedy? Ogólnie? 

Pan Józef Bakuła: Do końca stycznia. 

Pani Małgorzata Burek: Do końca stycznia? 

Pan Sylwester Różycki: No to mamy 23’go, tak? 

Pan Józef Bakuła: Do 30’go. 

 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został wyczerpany. 

Podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady LXVII sesji Rady Gminy 

w Orońsku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

                Protokołowała                         Przewodniczący Rady Gminy 

              

          Marta Gruszczyńska                                                     Sylwester Różycki 

 

 

Pełne nagranie z LXVII sesji dostępne pod adresem: http://www.bip.oronsko.pl/ w zakładce – „nagrania z sesji”. 

http://www.bip.oronsko.pl/

